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Lieve mensen, kunnen jullie mij dit nou eens uitleggen. Hoe is het in godsnaam mogelijk dat al die 

criminele illegalen, statushouders, nep vluchtelingen, vaak uit veilige landen die hier stelen, roven, 

verkrachten, mishandelen en zwaar overlast veroorzaken hier in Nederland mogen verblijven vaak in mooie 

hotels, cruiseschepen, en in AZC??. Ik snap dat echt niet hoor, want we hebben weer een nieuw gevalletje 

Gumus (die kleermaker uit de Amsterdamse pijp waar ik al eens meer over heb geschreven), zoals ik dat 

dan maar noem. 

 

Nu gaat het over een hard werkende Turkse kapper Metin in Leeuwarden die door de vreemdelingen politie 

Nederland dreigt te worden uitgezet. Deze kapper die oorspronkelijk uit Istanboel komt en die naar 

Nederland is gekomen om hard te werken en een nieuw leven op te bouwen, hij vertelde aan Hart van 

Nederland dat hij zichzelf geen vluchteling vind maar gewoon een Turkse Burger die eerlijk werkt. 

 

Leggen jullie mij nou eens uit hoe dat nogmaals in godsnaam mogelijk is hier in het mooie Nederland waar 

bijvoorbeeld zelfs de grootste raddraaiers die hier openlijk op Jodenjacht gaan ongemoeid worden gelaten 

en deze normale hard werkende Turk het land word uit getieft. Wat zijn dat dan voor klote regeltjes (want er 

schijnt een klein dingetje te ontbreken aan zijn aanvraag om te mogen blijven) die de vreemdelingen politie 

hanteert. 

 

Het is toch van de gekke dat mensen zoals Gumus en Metin uit Nederland motte, wat zijn dat dan voor 

debielen ambtenaren die dit zomaar voor elkaar krijgen. Worden die klootzakken die door hun hogere chefs 

gecontroleerd worden, of zijn dat dan nog grotere klootzakken dan die kut ambtenaren die er voor motte 

zorgen dat de Turkse barbier Metin de laan uit moeten. Er klopt toch geen donder van en met mij zijn er 

behoorlijk veel mensen die er hetzelfde over denken want een (tevreden) klant van Metin heeft een petitie 

gestart om deze man voor Nederland te behouden. 

 

Inmiddels is deze petitie al 1.500 keer ondertekend, en ik vind dat het er veel meer moeten 

worden....TEKEN HIER VOOR DE PETITIE KAPPER METIN MOET BLIJVEN....ik doe dit niet zo gauw 

maar ik vind dat dit gewoon onrecht is en dat verdiend deze man niet na 13 jaar belasting te hebben 

betaald hier in Nederland. En dat belasting betalen zie ik die smerige rattûh uit veilige landen die hierheen 

zijn gekomen om te profiteren echt niet doen. 

 

Ja, en als we dan toch bezig zijn vraag ik me eigen ook af wanneer er eindelijk een een task force wordt 

opgericht tegen mensen die zich schuldig maken aan het verspreiden van kinderporno, het zelf maken, en 

allereerst natuurlijk de gore smeerlappen die het met kleine kinderen doen natuurlijk. En niet enkel de 

gewone man op de straat aanpakken, nee want er mag ook wel eens worden gekeken naar advocaten, 

rechters, en heel veel andere hooggeplaatste personen (Demmink bijvoorbeeld), en vele andere die naar 

mijn mening veel te lang een hand boven het hoofd is gehouden en word gehouden. 

 

Nee ook deze smeerlappen die denken dat ze onaantastbaar zijn motte ze heel lang vastzetten op een 

onbeveiligde afdeling.....en wel zo snel mogelijk. Waar ze goed en stevig aangepakt worden door hun 
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medegedetineerden, en niet zoals sommige pedoseksuelen die dan zodra ze bedreigt worden naar een 

veilige omgeving worden gebracht zoals dat netje word genoemd. 

 

Nee, ik word zwaar misselijk van zulke berichten, en nogmaals, ik denk, nee ik weet het zeker dat als er 

zo'n task force geformeerd word in Nederland dat we dan van de eerste plaats af gaan van de lijst 

"Nederland kinderpornoparadijs" waar we al een aantal jaren de boventoon vieren.....geloof mij nou, daar 

kan ik niet op wachten!!! 

 

Tot volgende week. 

 

 

Met vriendelijke groet van Henk Bres. 

 


